
Z6pis ze zasedflni zastupitelstva obce Homole u Panny 8.0712019,
konan6ho dne 30. 10.2019

Jedn6ni zastupitelstva se konalo vzasedaci sini obecniho riiadu od 18:00 hodin, ukondeno
bylo v 18:40 hodin.

Piitomni: Omluveni: Neomluveni:

I. ZAHAJENI

ft.adne zaseddni zastupitelstva obce Homole u Panny zahiljila starostka Dagmar MuZikov6,
kter6konstatovala, Ze je piitomno 6 zastupitelfi a zaseddni jetedy usn65eni schopn6.
Zasedfuni se ridastnilo 7 obdanri.

Zapisovatelem byla urdena Ilona Opli5tilov6.

II. O OVATELE ZAPISU:

Piedsedajici pledloZila n6vrh, aby ovdiovateli zSpisu byli ing. T. Radidov6 a M. Bures.

Hlasovini: hlasy pro: 6, proti: 0, zdriel se: 0

Ovdiovatel6 zipisu byli schvileni.

m. PftJPovrixxy K zAprsu z frAffi
Piedsedajici vznesla dotaz, zda md ndkdo ze zastupitelti piipominky k zdpisu z minul6ho
zasedSni zastupitelstva obce.

Nikdo ze zastupitehi nem6l pripominky k zipisu z minul6ho jedn6ni.

ov
IV. PRUBEH JEDNANI:

1) Schvrileni programu zasedini

Piedsedajici zastupitele informovala, Le do okamZiku zveiejndni programu na fiednf desce
ilfidny z qibort obce nepiedloZil starostce v souladu s dl6nkem 4 odst. 2) jednaciho i6du
pisemny n6vrh nazaiazeni do programu jedn6ni.

Na z6klad6 dl6nku 6. odst. 1 jednacfho i6du vznesla dotaz, zda ndkter'.i z dlenti
zastupitelstva navrhuje zaiazeni dal5iho bodu do navrZen6ho programu.

Zaany z dlent zastupitelstva nenavrhl bod k zaiazenido programu jedn6ni.

U6

MuZikova l.lfti nina
lona OpliStilov6
Martin MuZik

islav Pt6dek
Tereza Radidov6
iel Tausche
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Prosram zaseddnl ie ndsledui{c{:

1. Schv6leni programu jedn6ni
2. Kontrola plndni uloZen;fch irkohi z minul;fch jedn6ni zastupitelstva
3. Rozpodtov6 opatieni d.512019
4. Schv6lenf smluv nazimniridrZbu komunikaci
5. Schv6leni pfijdky z FRB
6, Domovni i6d
7. Dotazy,piipomfnky a podnEty zastupitelfl
8. Dotazy, piipominky a podndty obdanri

Pledsedajici dala hlasovat o navrZen6m programu zased6ni:

Hlasovfni.. hlasy pro 6, proti 0, zdrZel se 0

Program jednrf,nf byl piijat.

2) Kontrola pln6ni ulozenych fkohi z minulfch jedndnf zastupitelstva

Nebyly uloZeny Zddnd rikoly.

3) Rozpoitov6 opatleni E. 512019

Piedsedajici piedala slovo ing. Tereze Radidov6, ta piedetla zprdvu z jedndni fin. vyboru
s doporudenim zastupiteltim schv6lit rozpodtov6 opatieni (). 512019.

Rozprava:

Zastupitel6:
Zastvpitel| nemEli Zddnd dotazy ani piipominky.

Obian6:
Obdan6 nemdli Zddnd dotazy ani piipominky.

Ndvrh usnesenl 03 0/07/20 I 9 :

Zastupitelstvo obce Homole u Panny schvaluje Rozpoitov6 opatienf E.5t20lg.

Hlasovini: hlasy pro: 6, proti: 0, zdrZel se: 0

Usneseni bylo pfijato.

4) Schvileni smluv na zimni ridrZbu komunikaci

Piedsedajici uvedla, Ze se jednrl o stejn6 firmy jako v piede5l;fch letech. Smlouvy a podminky
tdrilby zristaly beze zmln.

Rozprava:

Zastupitel6:
Zastupitel6 nemdli Lddnd dotazy ani piipominky.

Obian6:
Obdan6 nem6li Z6dnd dotazy ani piipominky.

Z{pis z jeilnfni zastupitelstva 07/2019
2t6



Ndvrh usnesen[ 04 0/07/20 I 9 :

Zastupitelstvo obce Homole u Panny schvaluje uzavieni smluv na lidrZbu mistnich
komunikaci v zimnim obdobi 201912020 s firmou Horiik, Barbolik s.r.o. a Du5ek

Hlasovini: hlasy pro: 6, proti: 0, zdriel se: 0

Usneseni bylo piijato.

5) Schv6leni prijiky z FRB

Piedsedajfci piitomnd seznirmila s tim, ie manLele Kavanovi si podali Zrldost o poskytnutf
ptjdky z FRB ve vy5i 50 000 Kd. Ve5ker6 potiebn6 podklady byly dodany.

Rozprava:

Zastupitel6:
D. Tausche: Na co bude konkr6tnd ptijdka urdena? To by tam mdlo b;ft.
D. MuZikovi: Na rekonstrukci tistiedniho vyt6pdni.

Obian6:
Obdand nemdli Zddnd dotazy ani piipominky.

Ndvrh usnesenf 0 5 0/07/20 I 9 :

Zastupitelstvo obce Homole u Panny schvaluje poskytnuti prijiky z FRB ve vy5i
50 000 Ki manZehim Kavanovfm.

Hlasovinf: hlasy pro: 6,

Usnesenf bylo piijato.

proti: 0, zdrZel se: 0

6) Domovni i6d

Piedsedajici uvedla, do t6to doby nebyl ani vjedn6 zbytovek vyvE5en domovni i6d. Je nutn6
tento nedostatek napravit.

Rozprava:

Zastupitel6:
D. Tausche: J6 bych se spi5 chtdl zeptat technicky. M6m technicky dotaz. Zda obec

neuvaZuje o tom, Le by tam nEkdo byl zvlfhodn6nlf ndjakym zptsobem na n6jmu a
d6lal by tam ndco jako domovnfka a mdl by to na starost. Jestli by se o tom mohlo
uvaZovat. Zeby ty lidi chodili zanim.

L. Ptfiek Diive to tak bylo, byl urden jeden dlovdk, ktery neplatil n6jem, ale to bylo
protiz6konn6,takle se to zru5ilo a je to tak, jak je.

Obian6:
Obdan6 nemdli Zddnd dotazy ani piipominky.

Ndvrh usnesenl 060/07/20 1 9 :

Zastupitelstvo obce Homole u
47r 49,

Hlasovfnf: hlasy pro: 6,

Usneseni bylo piijato.
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7)Dotazy, pfipominky a podnity zastupitehi

D. Tausche: J6 jestli mtZu, ne jako zastupitel, spi5e jako obdan. Kdyi, jsi tady, tak toho
vyuZiju. KdyZ tam jezdi ztoho pole, jestli by to pak po sobd smetli. Je pak zaddland
cel6 vesnice.

T. Radiiovi: Kde? Na Bl6hov6?
D. Tausche: No. SpiS jako mimo to. AL. tam pak budou vyjiZddt, ono je to, pak i tam sousedce

to stejk6.
T. Radiiovd: Doble. Musi si to uklizet, to se omlouvbme. Jdto urdit6 zaiidim.

D. MuZikovi: Tento rok do5lo k revizfm el. energie ve spoledn;ich prostor6ch bytovek. D6le
do5lo k revizi el. energie v bytech domu dp.47. To probdhlo na dast6 stfZnosti obyvatel.
Rozvody elektiiny jsou v5ude je5tE v hliniku a je potieba uddlat rekonstrukci. Musime
poditat s navy5enim na tyto opravit v rozpodtu.

D. Tausche: Na to se pii5lo pii opravd toho jednoho bytu?
I. Opli5tilovf: Ne, na obecni riiad pii5lo ndkolik obdanfi z bytovky dp. 47, kteii si stdZovali na

elektiinu. ProtoZ se pii revizi spolednych prostor nechala uddlat i revize bytfi.
L. Ptdiek To jsou poi6d ti sami. Vdiim tomu, Ze to tak je.
D. Muiikovf: Urditd je to i tim, jak se ke v5emu ndkteii chovaji.
D. Tausche: AneproSly teda jen spoledn6 prostory?
D. MuZikovrl: Spoledn6 prostory uZ jsou hotov6, ted' je potieba uddlat nov6 rozvody

v bytech. CoZ bude n6rodn6j5i finandnd i procesnd.
D. Tausche: Je tam dany ndjaky termin od toho revizdka?
D. MuZikoviu KdyZ zjisti5 stav, m55 hned konat. Vdt5inou se to d6l6 postupnd.
M. Muiik Jsou ndjak6 piky,kdyi,to ty lidi nebudou chtit?
D. Muiikovi: NaSi povinnosti je se starat o majetek. Pokud by to ndkdo odmitl, bude v5e

pisemnd. V piipadE n6jak6ho ne5tEsti by 5lo vie zatim dotydn;fm.
D. Tausche: J6 myslim, Ze tohle musi strp6t. Pii nejhor5im mfiZe dojit k tomu, Ze se mu

odpoji elektiina. ProtoZe by ohroZoval ostatni n6jemniky. Tam mtZe dojit k poldru.
Proto jsem se ptal, zda jsou nEjak6 terminy.

D. MuZikovf: Jsou byty, kter6 jsou v lep5fm a v hor5im stavu. Zadalo by se od t6ch
nejkdtidtdjsich.

D. Tausche: Havarijni stav neni v Zddndmzbyttt?
D. MuZikovi: Ne.
T. Radiiovi: PodivSm se po dotacich.
M. MuZik Lidem by se to mElo iict co nejdiiv. Kdyby pllnovali n6jakou rekonstrukci.
D. Tausche: Chtdlo by jim to iict hned. Obeslat je, nebo je svolat.
I. Opli5tilovi: My si n6jemniky budeme svol6vat kvfili Domovnimu i6du, takleje budeme

informovat i o tomto.
D. MuZikov6: Do 14 dnri.
D. Tauschez Moini by to chtdlo i pisemn6 , Zebyli sezn6meni. ViS, aby pak ndkdo netvrdil, Ze

o tom nevEddl.

T. Radiiovi: J6 jsem se chtdla zeptat,jestli obec bude iesit distidky odpadnich vod? ProtoZe
ted' je to ie5en6 pouze v Homoli. Ale stejnd jako s kotlem, to bude i s distidkami.
Pokud to nebude ie5it obec, tak to pad|nahlavu obdana.

D. Muiikovd: Uplnd jsme to v pliinu nemdli. Byli jsme pouze na Magistr6tu se zeptat, tam
nilm bylo.sddleno, Ze se to tykdpouze nov6 vfstavby.

T. Radiiov6zMZP bude vyZadovat, aby ty distidky v obcich Uyty.
D. Tausche: J5, co jsem zji5t'oval, tak na to dotace byly, ale obci by to nepomohlo, protoZe by

to 5lo pouze na jednu mistnf d6st.
M. Bure5: J6 jsem se chtdl zeptat tak6. Jak se na to divd obec? Bude obec podporovat ziizeni

individurllnich distidek?
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D. Muiikovi: Pokud by to bylo jako
sli.

V. Kavan: To neni nic jednoduch6ho.

mistnfch d6sti.

kotlikov6 dotace a prijdka, tak bychom do toho urditd

V na5ich podmink6ch by to bylo n6rodn6, m6me dev6t

13)Dotazy, piipominky a podnity obianri

p. Groffovil: Jd mirm dotaz,j6 bych chtEla iesit komunrilni odpad. ME teda piijde, Ze kdyi,
jsem vtd nemovitosti sama, tak 1664 Kd je teda pomErnd dost. Kdyi, jsem se
informovala okolo, tak v5ude to maji na osoby. A nech6pu, prod zrovfla tady to je na
nemovitosti. J6 m6m pocit, Ze dotuji ty lidi, co jich je vic.

I. Opli5tilovi: Mnd tento zptisob piijde spravedliqf, my jako vicedlennii rodina m6me fplnE
stejnou n6dobu jako vy, kdyZ jste sama. A v okamZiku, kdy piejde na platbu za osobu,
kondi moZnost qib6ru svozu, tzn. bude pouze 14 denni

M. BureS: Anebyly by pro V6s ie5enim pytle?
p. Groffovi: No ale jd kdyZ si to spodit6m, 90 Kd za pytel a ta manipulace s tim. Ale kdyZ

d5m jeden pytel za mdsfc, d6m 1 200Kd. Md je divny, Ze v5ude to maji na osobu.
TouchoiinS Velk6 Biezno.

L. Ptdiek Tak si vezmdte popelnici s nd(fm dohromady. Pokud by byla platba na osobu,
obec by to dotovala. Prod by obec mdla dotovat lidi, kter;i vytv6if odpad.

p. Groffovd: Jak je ale moin6, Le tieba v Suleticich je osmidlenn6 rodina a evidentnd jim ten
svoz nestadi.

I. Opli5tilovri: Ale to uZ je vdc AVE. My na OU sepi5eme smlouvu a d6me popelnici. Pokud
si ndkdo k domu piistavi je5td ndjakou jinou n6dobu a AVE to sveze, to uZ neni n65
probl6m.

L. Ptiiek To uZ neni n65 probl6m. Obec je ze zdkonapovinna nechat odvezt odpad. Bud'to
mdzanddobu, nebo na osobu. Kdy na osobu by to bylo min. 1 000 Kd.

p. Groffovf: Ale obec by na tom mdla vic, Ze jo.
T. Radiiovi: A nemriZes teda vytiidit riplnE vse a odhldsit si popelnici?
p. Groffovi: Ale j6 myslim, Ze jsem povinna ze zhkonaplatit odpad.
D. Muiikovi: Je5td nech6me nacenit men5i nddoby. Ale tam je ten rozdilminimSlni.
D. Tausche: A nejde nastavit jin6 detnost svozu, tieba mdsidni?
D. MuZikovi: Ne, mEsidni nejde, To n6mAVE odmitlo.
D. Tausche: A bytovky to maji furt na hlavu?
D. Muiikovf: Ano, tam je to jinak. Jinli syst6m neni moZny
D. Tausche: Pak je to trochu nepomEr, kdyi.ti,co maji bafiky plati jinak a bytovky tak6.
D. MuZikovi: Je5td mtZeme zvednout dai- znemovitosti, budeme vypadat dobie a vezmeme

si to z toho.
D. Tausche: Tak to maji v Ztbrnicich.
I. Opli5tilovf: Nar6Lime na probldm chatairi, kteii tu maji tak6 hllseny svoz, ale maji

sezonnf.
T. Radiiovf: Ve Velk6m Bieznd plati na hlavu, ale pokud tam mdndkdo i chatu, plati jako za

dvd popelnice.
D. Tausche: Tak to maji v Zubrnicich.
I. opli3tilovi: Nar6Zime na probl6m chatait, kteii tu maji tak6 hldsen;f

sezonnf.
svoz, ale maji

D. Tausche: No a nest6lo by zato spojit se s Vel(fm Bieznem? Ta to diiv fungoval poplatek
na osobu.

T. Radiiovi: N6s by to vySlo jako dtyidlennou rodinu l6pe, nei,platime ted', kdyby se platilo
500 Kd.
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L. Ptiiek To by ale stejnd nepokrylo ty naklady a obec by to dotovala. Ten poplatek by
musel byt vy55i.

D. Tausche: No a nest6lo by za to spojit se s Vel$m Bieznem? Tam to diiv fungoval
poplatek na osobu.

T. Radiiovi: Jen se zeptdm, ty n6doby jsou di majetek? AVE? V piipadd, Ze je potieba
popelnici vymdnit, m6 se postupovat jak?

D. Muiikovd: Je to majetek AVE, v piipadd potieby vym6ny stadi nahl6sit n6m na OU a my
se o to postar6me.

Iv. zAvfR

Starostka obce poddkovala zaulast na jedn6ni zastupitelstva.

Z6pis byl zhotoven dne 6. ll. 2019

Ovdiovatele zdpisu.

Ing. Tereza Radidovfl'1. .......*

Marek Bures .lJ.U

,"r/il:
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